
 

I "runden" med DNT sist sommer der de koplet inn Rambøll ble det påpekt at avretting av tomt måtte 
inn. Dette er for bearbeiding/flytting av massene under torv og myr for å få til planhet på anlegget (ta 
av topper, legge ut etter myruttak. 
Posten kan nok reduseres noe - da tallet i rapporten nå er det samme som når stallområdet lå på det 
nedre planet. Det kan forsvares å redusere posten ned mot 50% da myrmassene er redusert mye og 
det blir ikke transport fra øvre plan til nedre plan. 
  
Edmund/Per: 
- Det må uansett lages et tillegg til rapporten der endret tomtepris for Klæbu blir satt inn 
- Posten for masseflytting kan reduseres med 4,5 MNOK og jeg mener at den kan tas inn Tillegget får 
jeg ikke til å lage før på mandag grunnet reise i helga. 
 
Trondheim 08.09.17 
Kjell Håvard Nilsen 
Advansia 



 


